

Note: Beneficiary Owner Identification Code(s) are codes provided by 1. nominees which make applications as agent for the benefit of another person via **HK eIPO White Form** service or 2. by CCASS participants via CCASS.

Since applications are subject to personal information collection statements, beneficial owner identification codes displayed in the sections headed “Results of Applications Made by **HK eIPO White Form**” and “Results of Applications Made by Giving **Electronic Application Instructions** to HKSCC via CCASS” are redacted and not all details of applications are disclosed in this announcement.

The list of identification document number(s) in this announcement may not be a complete list of successful applicants since only successful applicants whose identification document numbers are provided to HKSCC by CCASS participants are disclosed. Applicants with beneficial names only but not identification document numbers are not disclosed due to personal privacy issue as elaborated above. Applicants who applied for the Offer Shares through their brokers can consult their brokers to enquire about their application results.

Identification document numbers shown in the section headed “Results of Applications Made by **HK eIPO White Form**” refer to Hong Kong identity card numbers/passport numbers/Hong Kong business registration numbers/certificate of incorporation numbers/beneficial owner identification codes (if such applications are made by nominees as agent for the benefit of another person) whereas those displayed in the section headed “Results of Applications Made by Giving **Electronic Application Instructions** to HKSCC via CCASS” are provided by CCASS participants via CCASS. Therefore, the identification document numbers shown in the two sections are different in nature.

附註：實益擁有人識別碼乃1. 由代名人作為代理為其他人士的利益透過網上白表服務而作出申請所提供或 2. 由中央結算系統參與者透過中央結算系統所提供的識別碼。

由於申請須遵守個人資料收集聲明，「以網上白表提出申請的配發結果」及「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請的配發結果」等兩節所示的實益擁有人識別碼乃予以編纂，且並未於本公告中披露所有申請詳情。

由於僅披露由中央結算系統參與者向香港結算提供其身份證明文件號碼的獲接納申請人，故本公告中的身份證明文件號碼清單未必為獲接納申請人的完整清單。僅擁有實益姓名但無身份證明文件號碼的申請人因上文所述的個人私隱而不予披露。透過彼等經紀申請認購發售股份的申請人可諮詢經紀查詢彼等的申請結果。

「以網上白表提出申請的配發結果」一節所示的身份證明文件號碼指香港身份證號碼／護照號碼／香港商業登記號碼／公司註冊證書編號／實益擁有人識別碼（如有關申請由代名人作為代理為其他人士的利益而作出），而「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請的配發結果」一節所示的該等號碼乃由中央結算系統參與者透過中央結算系統提供。因此，該等兩節所示的身份證明文件號碼在本質上有所不同。

### Results of Applications Made by HK eIPO White Form

The followings are the identification document numbers (where supplied) of wholly or partially successful applicants using **HK eIPO White Form** and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their identification document numbers are not shown.

#### 以網上白表提出申請的配發結果

以下為使用網上白表提出申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼(如有提供)及彼等獲有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼，其結果將不會顯示。

Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼 / 實益擁有人識別碼 (附註)	No. of Shares allotted 獲配發股 份數目	Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼 / 實益擁有人識別碼 (附註)	No. of Shares allotted 獲配發股 份數目
G4200054	1,000		
H3415572	1,000		
V0484822	2,000		